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Protokoll styrelsemöte Solna-Sundbybergs Brukshundklubb 
Klubbstugan: 2025-02-13 kl 18.00 
Närvarande: Agneta Lundström, Annika Jansson, Anne Sjölander, Monica Beijer, Malin Bergh, 
Pernilla Ahlfors.  
Meddelat förhinder: Marianne Ahlex (pausat), Karin Wallén, Gunilla Solheim. 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Mötesordförande Agneta Lundström, mötessekreterare Monica Beijer, justerare Malin Bergh. 
 

§ 2 Fastställande av dagordning 
Fastställdes.  
 
§ 3 Föregående protokoll 
Lades till handlingarna. 

 
§ 4 Skrivelser 

Inkommande:  
• Fortsatt dialog med Filip Aston, som är location scout på Filmlance. Ersättning till klubben 

15.000kr.  
• Förfrågan från två medlemmar om att gå MH/MT utbildning. 
• Klubben har fått erbjudande om att delta i en undersökning från KTH om hur civilsamhället 

hanterar kriser. 
 

Utgående:  
• Filmlance kommer att ha inspelningar under våren.  
• Agneta har mejlat Thomas ang Tjänstehundsektorn. 
• Styrelsen har meddelat att vi godkänner MH utbildningen som efterfrågats. Start i mars 2025. 
• Agneta har fört en dialog med SBK då vår MT tävling har försvunnit från SBK tävling. Inte 

klarlagt ännu. 
• Styrelsen har föreslagit ordförande till Stockholmsdistriktet. 
• Agneta har svarat på KTH´s enkät om klubbens krishantering. 

 
§ 5 Ekonomiska rapport 

• Ekonomiska läget 
• PlusGiro: 199.646,75 
• Sparkonto: 204 772,63 
• Ekonomiska beslut under styrelsemötet: 

o Beslut: - 
o Belopp: - 

• Ekonomiska beslut mellan styrelsemötet (AU eller i styrelsens Facebook-grupp) 
o Beslut: köpa in gummimattor till klubbstugan för att underlätta träning. 
o Belopp: 1400kr 
o Beslutat av: Agneta Lundström & Monica Beijer 
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§ 6 Rapporter från sektorer  

• HUS (Monica): Åtta kurser ute på hemsidan. Det går betydligt mera trögt att fylla kurserna men 
ännu finns tid. Behöver ha 11–12 kurser under våren. Hösten är kortare och intresset att gå kurs 
brukar vara lägre.  

• TÄS (Annika): Priserna för 2024 är klara. All planering inför vårens tävlingar är klara. 
• RUS (Anne): Tre nya MH figuranter på ingång i klubben. MT planering pågår. 
• TJHS (?) Styrelsen planerar att lägga sektorn vilande då ingen aktivitet har förekommit på flera år. 

Tas upp på årsmötet.  
• IGP/BSL (Agneta): Nytt BH prov 2024-05-15. 
• SAR (Karin): Inget att rapportera.  
• RALLY (Monica): inget att rapportera. 
• AGIS (Marianne): Inget att rapportera. 
• NWS (?): Inget att rapportera. 
• PUK (styrelsen): Inget att rapportera. 

 
§ 7 Övriga frågor 

a) Genomgång/planering av årsmötet. 
 

§ 8 Nästa möte 

2025-03-05 kl 18.30 i klubbstugan. 

 
§ 9 Mötets avslutande 
Agneta avslutade mötet. 
 
Ordförande:    Sekreterare: 
 
………………………………………..   ……………………………………………. 
Agneta Lundström   Monica Beijer 
 
 
 
Justerare 
 
……………………………………… 
Malin Bergh 
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